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OPENBARE BESLUITENLIJST 

PRESIDIUM   
16 JANUARI 2024 

 

Locatie: Stuurhut 

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Jako 

Sterrenburg, Jan Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)  

 

 

OPENING 

1 Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent deze eerste vergadering van het presidium in het nieuwe jaar en heet 

iedereen welkom.  De agenda wordt vastgesteld. 

2 Vaststellen verslag presidium 23 november 2023 

Naar aanleiding van punt 2, overleg voorbereidende groep moet nog worden ingepland. 

Datum volgt zsm. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

AFGELOPEN EN KOMENDE RAADSRONDE 

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten 

BIO Omgevingsvisie/woonvisie/bereikbaarheid 28 november: er ligt een behoefte om 

informatie voorafgaand aan een sessie te verstrekken. In dit geval ging het om stellingen, 

prettig om hier van tevoren al even over na te denken. 

BIO Bestaanszekerheid12 december: Beeld van de sessie was wisselend; inkijk was heel 

goed, gaf een goed beeld, coördinatie/afstemming werd wat gemist. 

Gemeenteraad 19 december: inspraak inwoners wordt geëvalueerd. Hier mag strakker op 

gestuurd worden.     

  

4 Aanstaande vergaderingen en bijeenkomsten 

Commissie Grondgebied 6 februari:  

Als bespreekstuk wordt toegevoegd de beantwoording vragen over drijvende woningen 

Rietgors (PvdA). 

Bij het raadsvoorstel over aanvraag krediet en openen grondexploitaties Flexwoningen 

zullen actuele stukken (RIB's, brief) worden toegevoegd. Vindplaats verslagen van de 

klankbordgroep en de spelregels van de klankbordgroep worden nagevraagd. Info wordt 

toegevoegd aan de stukken. Presidium verzoekt de portefeuillehouder een aanvullend 

memo op te stellen naar aanleiding van de open brief en adviseert om bij de 

commissiebehandeling scherp te blijven op dat wat voorligt.  

Bij het raadsvoorstel Oplaadpuntenbeleid mist een bijlage (Samenwerkingsovereenkomst), 

deze zal worden toegevoegd. 

Voorzitter: Remco de Boer/Jaco Brand 
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Commissie Bestuur en Samenleving 6 februari:  

Bij de raadsvoorstellen Geheimhoudingsregister en het verzoek instellen 

gemeenschappelijke adviescommissie GR Sociaal komt de agendanotificatie om het stuk 

door te geleiden als hamerstuk naar de raad. Op de agenda worden toegevoegd: 

Beantwoording vragen vaccineren (PvdA), beantwoording vragen Jongerendebat (D66) en 

de RIB Jongeren op gezond gewicht.  Voorzitter: Albert Brasser. 

Memo over Oud&Nieuw zal kort worden behandeld in de raad. 

 

5 Lange termijnagenda gemeenteraad 

Er zal een nieuwe gewijzigde versie worden toegevoegd, enkele punten kloppen niet. 

Vraag Jaco Brand: Informeer de raad over de voortgang en verwachte planning rond de 

manege (stond op december). 

6 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve 

bijeenkomsten 

Presidium is wat verrast over de opzet van de bijeenkomst Buurtaanpak 23 januari. 

Doelstellingen lijken al vast te liggen, een startnotitie was wellicht handig geweest op dit 

thema.  

BIO Omgevingsvisie 5 maart: wat is het doel van deze sessie? Gevraagd wordt of dit in 

commissieverband kan worden behandeld, in de toelichting komt naar voren dat een BIO-

werkvorm beter past.  

Gevraagd wordt naar een toelichting op de voorgestelde werkbijeenkomst op 5 maart over 

Pfas-Chemours.     

ORGANISATORISCHE ZAKEN 

7             Raadsinformatiebrief proces keuzes maken/bezuinigingen  

Presidium stemt in met voorgestelde werkwijze. Afspraak is dat fracties aangeven wat ze 

willen schrappen en willen behouden, zonder het inhoudelijke debat te voeren.  

 

8             Proces agendering raadsinformatiebrieven  

Proces rond agendering raadsinformatiebrieven wordt aangepast: RIB's komen als 

ingekomen stuk op de conceptagenda van de commissie. Presidium bepaalt of een RIB 

bespreekstuk wordt of dat deze als ingekomen stuk op de agenda blijft. Vraagt discipline bij 

de fracties en er moet duidelijk worden gemotiveerd waarom men een stuk wil bespreken.  

  

SLUITING 

9 Rondvraag 

Wim van Krimpen benoemt het inspoelen van de Ipads. Geeft ongemak, maar we moeten 

er wel doorheen. Verder pleit Wim van Krimpen ervoor om namens fracties/raad een brief 

op te stellen richting de 2e Kamer inzake de 'ravijn-jaren'. Jacco Schook vult hierop aan door 

te wijzen op het manifest van Raden in verzet (Zonder geld geen gemeenten). Fracties 

kunnen hier mee aan de slag. 

Jacco Schook vraagt of er geen initiatieven te melden zijn. Initiatieventafel is niet bijeen 

geweest. Ook vraagt Jacco Schook naar de stand van zaken over de toekomst van Smile. 

Griffie zoekt dit uit. 

Arco Strop vraagt of de communicatie rond het initiatief van de drijvende woningen Rietgors 

richting initiatiefnemers goed is verlopen. Voorzitter neemt dit mee. 

  

11 Sluiting 

                De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering. 


